

الاختيارية في المدرسة الإعدادية

التراث ، النصب التذكاري ، ومدارس ويفر المتوسطة

<p>كتابة إبداعية</p> <ul style="list-style-type: none"> تعلم تقنيات وأدوات مختلفة للكتابة الخيالية من خلال دراسة نصوص المرشدين ونماذج العالم الحقيقي ومراجعة الأقران والنقد. قم بتطبيق تحليل نصوص المرشدين لإيجاد مصدر إلهام لقطع إبداعية أصيلة. 	<p>شروع القرن للاتصالات 21</p> <ul style="list-style-type: none"> تزويد المتعلمين بمهارات الاتصال ومحو الأمية الرقمية ذات الصلة. تنمية الثقة في توصيل الأفكار من خلال وسائل مختلفة. قم بتطبيق هذه المهارات على التحدث وتقديم الفرص الواقعية. 	<p>وسائل الإعلام الرقمية</p> <ul style="list-style-type: none"> تطوير المهارات التقنية الأساسية وتطبيقها على مجموعة متنوعة من الأدوات والمنصات. استكشف مجموعة متنوعة من الأدوات القائمة على التكنولوجيا لإنشاء عروض تقديمية للوسائط المتعددة. قم بإنشاء قطع رقمية أصلية بشكل مستقل وتعاوني.
<p>صانعي المحتوى</p> <ul style="list-style-type: none"> استكشف مجموعة متنوعة من الأدوات القائمة على التكنولوجيا لإنشاء عروض تقديمية للوسائط المتعددة. تطوير مهارات إجراء المقابلات والبحث وإعداد التقارير. قم بإنشاء وتحرير ومشاركة محتوى رقمي أصيل وحديث لإعلانات المدرسة. 	<p>علوم المستهلك العائلي</p> <ul style="list-style-type: none"> تطوير وممارسة المهارات الأساسية الدائمة ، مثل الطهي ، استعدادًا لاستقلال الكبار. تطبيق التعلم لبناء علاقات إيجابية ، وإدارة الشؤون المالية ، والحفاظ على التغذية من أجل صحة مدى الحياة ، واستكشاف فرص التعليم والعمل الممكنة. 	<p>قرارات شخصية</p> <ul style="list-style-type: none"> استكشف المسؤولية الشخصية والعلاقات الإيجابية والتواصل الفعال واتخاذ القرار وإدارة الإجهاد وتحديد أولويات ما هو مهم بطريقة مخصصة.
<p>تحية للشيف</p> <ul style="list-style-type: none"> استكشف تاريخ رئاسة الولايات المتحدة وواشنطن العاصمة. التحقيق في المسؤوليات الدستورية ، والحملات ، والانتخابات ، وإرث رؤسائنا. تعميق الشعور بالمواطنة والتواصل مع الحكومة من خلال التفاعلات والمشاركات. 	<p>تاريخ موسيقى الروك أند رول</p> <ul style="list-style-type: none"> استكشف واكتشف وناقش العلاقة بين المجتمع والموسيقى من عام 1950 إلى القرن الحادي والعشرين. تحقق من الأحداث التاريخية التي ساعدت في تشكيل الموسيقى في ذلك الوقت وكيف حاول الفنانون التأثير على التاريخ من خلال موسيقاهم. 	<p>الترميز والتعاون</p> <ul style="list-style-type: none"> بناء مهارات البرمجة الأساسية وتطبيقها على مجموعة متنوعة من منصات البرمجة. تعلم أساسيات عدة لغات برمجة وانخرط في تجارب عملية.
<p>التصميم والروبوتات</p> <ul style="list-style-type: none"> تقديم عملية الهندسة والتصميم من خلال التعلم العملي باستخدام التقنيات الحالية. بناء الهياكل الميكانيكية ومعالجتها وبرمجتها من خلال التركيز على الأتمتة والروبوتات. اكتشف الفرص في الهندسة بعد المدرسة الثانوية. 	<p>سحر الإلكترونيات</p> <ul style="list-style-type: none"> تطبيق فهم الدوائر الكهربائية الأساسية والكهرباء على عملية الهندسة والتصميم. ربط التعلم السابق من التصميم والروبوتات بالتحقيق الأعمق في الأتمتة والروبوتات ودورها في التقنيات الحالية. 	<p>2D Art</p> <ul style="list-style-type: none"> تطوير واستخدام تقنيات الرسم والرسم الأساسية بالإضافة إلى الوسائط المختلفة لإنشاء مجموعة متنوعة من الأعمال الفنية ثنائية الأبعاد. تلقي الملاحظات والنقد والتفكير في الأعمال الفنية ومراجعتها.
<p>3D Art</p> <ul style="list-style-type: none"> تجربة واستكشاف مجموعة متنوعة من الوسائط لإنشاء أعمال فنية ثلاثية الأبعاد أصلية وشخصية. تلقي الملاحظات والنقد والتفكير في الأعمال الفنية ومراجعتها. 	<p>الفن المتقدم 2D</p> <ul style="list-style-type: none"> وتطوير تقنيات D Art توسيع نطاق التعلم من 2 أكثر تقدمًا في الرسم والتلوين باستخدام وسائط أكثر تنوعًا. هذه الدورة هي دورة معتمدة من المدرسة الثانوية. 	<p>فن ثلاثي الأبعاد متقدم</p> <ul style="list-style-type: none"> توسيع نطاق التعلم من الفن ثلاثي الأبعاد وتطوير تقنيات أكثر تقدمًا في العمل باستخدام الصلصال والعناصر النحتية ومعجون الورق والزجاج والبناء الورقي. هذه الدورة هي دورة معتمدة من المدرسة الثانوية.
<p>موسيقى على قيد الحياة</p> <ul style="list-style-type: none"> استمع إلى الموسيقى من مختلف الأنواع وحللها. قم بتشغيل وتأليف الموسيقى على الطبول والجيتار والبيانو. تطوير محو الأمية الموسيقية ومعرفة تاريخ الموسيقى ونظرياتها وتكوينها. 	<p>لياقة بدنية</p> <ul style="list-style-type: none"> يتم تقييم مستويات اللياقة لقياس النمو وإنجازات الأهداف الشخصية. شارك في العديد من فرص اللياقة البدنية بما في ذلك: <ul style="list-style-type: none"> تدريب الوزن تدريبات كروس فيت تدريبات قوة حزام اللياقة البدنية ألعاب الفريق 	<p>التربية البدنية المتقدمة</p> <ul style="list-style-type: none"> إظهار التمكن من المهارات المدرجة في مناهج التربية البدنية. اكتب في مجلة تأمل أسبوعية. شارك في مدرسة أو فريق مجتمعي أو برنامج لياقة. تقديم حول موارد المجتمع التي تدعم العافية. هذه الدورة هي دورة معتمدة من المدرسة الثانوية.

Middle School Electives

Heritage, Memorial, and Weaver Middle Schools

<p>Creative Writing</p> <ul style="list-style-type: none"> Learn various techniques and tools for fiction writing through the study of mentor texts, real-world models, peer review, and critique. Apply analysis of mentor texts to find inspiration for authentic creative pieces. 	<p>21st Century Communications</p> <ul style="list-style-type: none"> Equip learners with relevant communication and digital literacy skills. Develop confidence in the communication of ideas through different mediums. Apply these skills to authentic speaking and presenting opportunities. 	<p>Digital Media</p> <ul style="list-style-type: none"> Develop basic technology skills and apply these to a variety of tools and platforms. Explore the wide variety of technology-based tools to create multimedia presentations. Create authentic digital pieces both independently and collaboratively.
<p>Content Creators</p> <ul style="list-style-type: none"> Explore the wide variety of technology-based tools to create multimedia presentations. Develop interviewing, research, and reporting skills. Create, edit, and share authentic and modern digital content for school announcements. 	<p>Family Consumer Science</p> <ul style="list-style-type: none"> Develop and practice essential durable skills, such as cooking, in preparation for adult independence. Apply learning to build positive relationships, manage finances, sustain nutrition for lifelong health, and explore possible educational and employment opportunities. 	<p>Personal Decisions</p> <ul style="list-style-type: none"> Explore personal responsibility, positive relationships, effective communication, decision making, stress management, and prioritizing what is important in a personalized way.
<p>Hail to the Chief</p> <ul style="list-style-type: none"> Explore the history of the U.S. presidency and Washington DC. Investigate constitutional responsibilities, campaigns, elections, and legacies of our presidents. Deepen a sense of citizenship and connection to government through interactives and projects. 	<p>History of Rock & Roll</p> <ul style="list-style-type: none"> Explore, discover, and discuss the relationship between society and music from 1950 to the 2000s. Investigate historical events that helped to shape the music of the time and how artists attempted to influence history through their music. 	<p>Coding & Collaboration</p> <ul style="list-style-type: none"> Build foundational coding skills and apply these to a variety of programming platforms. Learn the basics of several programming languages and engage in hands-on experiences.
<p>Design & Robotics</p> <ul style="list-style-type: none"> Introduce the engineering and design process through hands-on learning using current technologies. Build, manipulate, and program mechanical structures through a focus on automation and robotics. Explore opportunities in engineering beyond high school. 	<p>Magic of Electrons</p> <ul style="list-style-type: none"> Apply an understanding of basic electrical circuits and electricity to the engineering and design process. Connect prior learning from Design & Robotics to deeper investigation of automation and robotics and its role in current technologies. 	<p>2D Art</p> <ul style="list-style-type: none"> Develop and use basic drawing and painting techniques as well as various media to create a variety of two-dimensional works of art. Receive feedback and critique, reflect upon, and revise works of art.
<p>3D Art</p> <ul style="list-style-type: none"> Experience with and explore a variety of media to create authentic and personalized three-dimensional works of art. Receive feedback and critique, reflect upon, and revise works of art. 	<p>Advanced 2D Art</p> <ul style="list-style-type: none"> Extend learning from 2D Art and develop more advanced techniques in drawing and painting using more diverse media. <i>This course is a high school credited course.</i> 	<p>Advanced 3D Art</p> <ul style="list-style-type: none"> Extend learning from 3D Art and develop more advanced techniques in work with clay, sculptural elements, paper mache, glass, and paper building. <i>This course is a high school credited course.</i>
<p>Music Alive</p> <ul style="list-style-type: none"> Listen to and analyze music of different genres Play and compose music on drums, guitar, and piano Develop music literacy and knowledge of music history, theory and composition 	<p>Fitness</p> <ul style="list-style-type: none"> Fitness levels are assessed to measure growth and personal goal accomplishments Participate in varied fitness opportunities including: <ul style="list-style-type: none"> Weight Training Crossfit workouts Fitness band strength training Team Games 	<p>Advanced Physical Education</p> <ul style="list-style-type: none"> Demonstrate mastery of skills included in the physical education curriculum Write in a weekly reflection journal Participate in a school or community team or fitness program Present about community resources that support wellness. <i>This course is a high school credited course.</i>